

SPB/579/2/2020
Consulate General of India
in St. Petersburg

The Consulate General of India in St. Petersburg is looking for a candidate to fill the position of an official Dance Teacher of the Consulate on a monthly fixed payment basis. A contract will be signed with the successful candidate. The required and preferable qualifications of the candidates are listed below:

Required qualifications:

1. The candidate must be a citizen of Russia or have a non-resident status of India and a valid work permit in Russia.
2. The candidate must have at least intermediate proficiency in English and Russian.
3. The candidate must have a degree or a diploma/course equivalent in related field.
4. The candidate must have sufficient knowledge of the history, philosophy and traditions of Indian music, dance, art and culture.
5. The candidate must have experience in conducting lectures/master classes for a wide audience.

Working conditions:

1. The candidate is expected to conduct 4 classes per week, 2 hours each.
2. The candidate is required to conduct classes according to the Indian Council for Cultural Relations standards and issued manual.

Preferable qualifications:

The candidate should be able to show initiative and strive to help students achieve high results.

Age: from 20 to 50 years

Honorarium: 50,000 rubles

Interested candidates can send their resume and relevant certificates to the Consulate General of India in St. Petersburg by e-mail: cul.spburg@mea.gov.in no later than January 31, 2025.



Amir Hasan Quraishi
Vice-Consul (Administration)

SPB/579/2/2020
Генеральное консульство Индии
в Санкт-Петербурге

Генеральное консульство Индии в Санкт-Петербурге ищет кандидата на должность официального преподавателя танцев на условиях ежемесячных фиксированных выплат. С успешным кандидатом будет заключен договор. Обязательные и желательные квалификации кандидатов приведены ниже:

Обязательно:

1. Кандидат должен быть гражданином России или иметь статус нерезидента Индии и действующее разрешение на работу в России.
2. Как минимум среднее владение английским и русским языками.
3. Наличие профильного образования или сертификатов об образовании.
4. Кандидат должен иметь достаточные знания в области истории, философии и традиций индийской музыки, танцев, искусства и культуры.
5. Опыт проведения лекций/мастер-классов для широкой аудитории.

Условия работы:

1. Требуется проводить 4 занятия в неделю, по 2 часа.
2. Требуется проводить занятия по методичке Индийского совета по культурным связям.

Желательно:

Кандидат должен уметь проявлять инициативу и стремиться помочь учащимся в достижении высоких результатов.

Возраст: от 20 до 50 лет

Заработная плата: 50,000 рублей

Заинтересованные кандидаты могут выслать информацию о себе на почту Генерального консульства Индии в Санкт-Петербурге на электронную почту: cul.spburg@mea.gov.in не позднее 31 января 2025 года.



Амир Хасан Кирейши
Вице-консул (Администрация)